



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № РОСС RU.31685.04РЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Reg.№ РОСС RU.31685.04РЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ СС.000211

Valid from 21.06.2024 to 20.06.2025

Срок действия с по

Applicant / Manufacturer: Inzhkomcenter VVD LLC, 142180, Moscow region, city. Podolsk, microdistrict Klimovsk, Fabrichny proezd, 1. 4e.

Заявитель / Изготовитель: ООО «Инжкомцентр ВВД», 142180, Московская область, гор. Подольск, мкр. Климовск, Фабричный проезд, д. 4е.

Products: Electric sauna cookers with built-in superheated steam generator PARiZHAR, models PARiZHAR, PARiZHAR W (hinged), PARiZHAR FutuRus; Premiere brand sauna cookers, models Premiere-Profi, Premiere Arkaim, Premiere-Fauna electric power more than 20 kW; Electric heating cookers for baths, EP "Premiere", "Premiere M", "Premiere-Borodino", "Premiere-Rusa with closed sauna heater", "Premiere-Rusa with electric generator of superheated steam" with electric power from 4,25 to 18 kW, voltage 220,380 V. FEACN of the CU 8516295000.

Продукция: Электрические печи для бани со встроенным генератором перегретого пара ПАРИЖАР, модели ПАРИЖАР, ПАРИЖАР W (навесные), ПАРИЖАР ФутуРус; Печи для бани торговой марки «Премьера», модели Премьера-Профи, Премьера Аркаим, Премьера-Фауна электрической мощностью более 20 кВт; Печи электронагревательные для бани, ЭП «Премьера», «Премьера М», «Премьера-Бородино», «Премьера-Руса с закрытой каменкой», «Премьера-Руса с электрическим генератором перегретого пара» электрической мощностью от 4,25 до 18 кВт, напряжением 220,380 В. Код ТН ВЭД ЕАЭС 8516295000.

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Declarations of conformity company Inzhkomcenter VVD LLC, on the Reliability of the voluntary certification system "Made in Russia" dated 14.06.2024 No. 25.

Сертификат выдан на основании: Декларации о соответствии компании ООО «Инжкомцентр ВВД» № 25 от 14.06.2024 по направлению "Надежность" системы добровольной сертификации "Сделано в России".

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC,
123610, Moscow, Presnensky municipal district,
Krasnopresnenskaya embankment, 12, floor 13, room 1301,
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Expert Support Center Director
Директор центра экспертной поддержки

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр», 123610, г. Москва, вн.терг. муниципальный округ Пресненский, наб. Краснопresненская, д. 12, этаж 13, пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47



A.M. Tsetsinovskiy
А.М. Цециновский

000284